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Attitudes of students towards the presence of a psychologist in
educational institutions

A field study at Ain Oussera High School, Djelfa
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Abstract
The objective of our study is to determine the attitudes of pupils towards the
presence of the psychologist in schools. To achieve our research objective,
we constructed a scale to measure pupils ' attitudes towards the presence of

the psychologist in schools. The study sample consists of (100) pupils.
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We used the comparative descriptive method to verify our hypotheses, and
the SPSS to statistically treat the quantitative data.

Our study led to the following conclusions:

-The majority of pupils have positive attitudes towards the presence of the
psychologist in schools.

-There are significant differences between the genders in terms of attitudes
towards the presence of the psychologist in schools for the benefit of the
female gender.

Keywords: Attitudes, Psychologist, Schools, Pupils.

Résumé

L'objectif de notre étude c'est de déterminer les attitudes des éleves a
I'égard de la présence du psychologue dans les établissements scolaires. Pour
atteindre notre objectif de recherche, on a construit une échelle pour
mesurer les attitudes des éleves envers la présence du psychologue dans les
établissements scolaires. L’échantillon de l'étude se compose de (100)
éleves. On a utilisé la méthode descriptive comparative pour vérifier nos
hypotheéses, et le SPSS pour traiter statistiquement les données quantitatives.
Notre étude a abouti aux conclusions suivantes:

-La majorité des éleves ont des attitudes positives envers la présence du
psychologue dans les établissements scolaires.

-I1 existe des différences significatives entre les genres au niveau des
attitudes envers la présence du psychologue dans les établissements scolaires
au profit du genre féminin.

Mots clés: Attitudes, Psychologue, Etablissements scolaires, Eléves.
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